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Andre saker/spørsmål 

Formannskapet - 036/22

FS - behandling:
Turid B. Njåstad, SP, hadde slikt spørsmål:
"Kommunen har dei to siste åra motteke stimuleringstilskot for å kunne ha ein tredelt vaktordning. 
Utfordringa er at det er stor utskifting og at ein ikkje klarar å få veterinærane til å bli verande. Det 
skuldast mellom anna at det er for lite arbeid på dagtid og dermed for lita inntening til den enkelte 
veterinær. Kommunen har lyst ut stilling ved fleire høve i tillegg til at veterinærane har nytta 
nettverket sitt og sosiale medier.

I år har det vore ekstra kritisk med at alle veterinærane har hatt korona og til dels samstundes. Det 
same gjeld andre vaktdistrikt. Ved ein anledning hadde ikkje kommunen veterinær på vakt i eit døgn. 
Då steppa leiar for teknisk forvaltning inn og tok ansvar for vakttelefonen. Det er ikkje ønskjeleg, men 
var einaste løysing i ein utruleg krevjande situasjon. Det oppstod heldigvis ingen akutte situasjonar.

Veterinærane samarbeidar med andre så langt det let seg gjere. Ein av veterinærane har ein 
deltidsstilling i kommunen. Vi har søkt om stimuleringstilskot for 2022."

Rådmannen gav slikt svar:
"Kommunen har dei to siste åra motteke stimuleringstilskot for å kunne ha ein tredelt vaktordning. 
Utfordringa er at det er stor utskifting og at ein ikkje klarar å få veterinærane til å bli verande. Det 
skuldast mellom anna at det er for lite arbeid på dagtid og dermed for lita inntening til den enkelte 
veterinær. Kommunen har lyst ut stilling ved fleire høve i tillegg til at veterinærane har nytta 
nettverket sitt og sosiale medier.

I år har det vore ekstra kritisk med at alle veterinærane har hatt korona og til dels samstundes. Det 
same gjeld andre vaktdistrikt. Ved ein anledning hadde ikkje kommunen veterinær på vakt i eit døgn. 
Då steppa leiar for teknisk forvaltning inn og tok ansvar for vakttelefonen. Det er ikkje ønskjeleg, men 
var einaste løysing i ein utruleg krevjande situasjon. Det oppstod heldigvis ingen akutte situasjonar.

Veterinærane samarbeidar med andre så langt det let seg gjere. Ein av veterinærane har ein 
deltidsstilling i kommunen. Vi har søkt om stimuleringstilskot for 2022.

Når det gjeld spørsmålet om ein kan tilsetje veterinær som i deler av stillinga kan løyse kommunale 
oppgåver er dette uråd å svare på i dag. Vi har ikkje hat tid til å vurdere dette nærare og kan difor 
ikkje gje eit godt svar."



FS - vedtak:
Det vert ikkje gjort noko vedtak i saka

Saksopplysningar:


